
KÉRDÉS 

 

Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester Asszony részére 

 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

Kecskemét belterületén a hó- és síkosság mentesítési-munkákat a Mega-

Sped Kft végzi.  A 2016. évben elfogadott 2017. évi költségvetésből 100 millió Ft 

lett keretszerződés alapján a fenti munkálatokra elkülönítve.  

A január közepi havazás után azonban a város útjainak többségéről nem 

sikerült a hó- és síkosság-mentesítés, ezért a lakosok több héten keresztül 

kénytelenek voltak a jeges utakat használni. A közterületeken és közjárdákon 

hasonló állapotok uralkodtak. A híradások szerint emiatt drasztikusan megnőtt a 

csúszásokból eredő balesetek száma.  

Kérdésem, hogy a szolgáltatást végző cég milyen magyarázatot tud 

adni arra, hogy nem végezte el teljes körűen a munkáját? Mennyibe került 

az a munka, amit ebben az évben eddig elvégzett a Mega-Sped Kft a 

városnak?  

Kérem, hogy a kérdésemre adott választ a következő Közgyűlés tűzze 

napirendre.  

 

 

Kecskemét, 2017. február 8. 

 

    Tisztelettel: 

Király József s.k. 
képviselő 


